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Κύριε Υπουργέ, 
 Σε συνέχεια των υπ’ αριθμ. 4328/18-2-21 και υπ’ αριθμ. 8980/14-9-21 ερωτήσεων του Κινήματος 

Αλλαγής, σχετικά με το αντικείμενο θέματος, ενημερωθήκαμε, μέσω σχετικών απαντήσεών  σας, ότι: 
βρίσκεται στο στάδιο της νομοτεχνικής επεξεργασίας σχέδιο νομοθετικής ρύθμισης, αναφορικά με τις 
μειώσεις και κρατήσεις του ν.4093/12, στα μερίσματα και οικονομική ενίσχυση που καταβάλουν τα εν 

λόγω Ταμεία (ΜΤΣ, ΜΤΝ, ΜΤΑ) και οι οικείοι Ειδικοί Κλάδοι (ΕΚΟΕΜΣ, ΕΚΟΕΜΝ, ΕΚΟΕΜΑ) στους 
μερισματούχους τους. 
 Επιπρόσθετα, δεν κάνατε αποδεκτή την υπ’ αριθμ. 1075/174/21-9-21 σχετική με το θέμα 

τροπολογία που κατέθεσε το Κίνημα Αλλαγής, ώστε τα αποδιδόμενα μερίσματα από τα ΜΤ (ΜΤΣ, ΜΤΝ, 
ΜΤΑ) και των αντίστοιχων ΕΚΟΕΜ,  στους δικαιούχους στρατιωτικούς συνταξιούχους, ΝΑ ΜΗΝ 
υπολογίζονται στο άθροισμα των μηνιαίων συντάξεων της υποπ. 3 της παραγ. Β του άρθρου πρώτου του 

Νόμου 4093/2012, με έναρξη ισχύος από 1 Ιανουαρίου 2021.  
 Επειδή, παρά την εφαρμογή του ν.4387/2016 και της απόφασης του ΣτΕ (1891/2019) για την 
αντισυνταγματικότητα των κρατήσεων που υπαγορεύονται από τις σχετικές διατάξεις του ν.4093/2012 
στα αποδιδόμενα μερίσματα στους δικαιούχους μερισματούχους των Μετοχικών Ταμείων ΣΞ, ΠΝ, ΠΑ, 

αλλά και τις αντίστοιχες κρατήσεις των ΕΚΟΕΜ των τριών όπλων, οι κρατήσεις αυτές συνεχίζονται, με 
αποτέλεσμα τον διαχωρισμό των αποστράτων σε δύο ταχυτήτων μερισματούχους, αυτών πριν το 2016, 
που έχουν κρατήσεις, και αυτών μετά το 2016, που δεν έχουν. 

 Επειδή, έχει παρέλθει μεγάλο χρονικό διάστημα (σχεδόν 1 έτος από την πρώτη σας απάντηση για το 
θέμα και σχεδόν 2,5 χρόνια από την απόφαση του ΣτΕ) και ουδεμία νομοθετική πρωτοβουλία έχει 
αναληφθεί για την αποκατάσταση της αδικίας προς τους μερισματούχους των ΜΤ πριν την εφαρμογή του 

ν.4387/2016, ενώ δημιουργεί αμφιβολίες για την πρόθεσή σας για τη τελική επίλυση του θέματος, το 
οποίο απασχολεί ένα μεγάλο αριθμό απόστρατων και των τριών Κλάδων των ΕΔ της χώρας.  
 Επειδή, η ρύθμιση δεν προκαλεί επιβάρυνση του κρατικού προϋπολογισμού, καθώς τα Μετοχικά 

Ταμεία είναι αυτοχρηματοδοτούμενα και διαθέτουν ιδίους πόρους, ενώ οι κρατήσεις επιστρέφονται ως 
έσοδα των Μετοχικών Ταμείων. 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

 
1. Γιατί δεν εφαρμόζετε τη σχετική απόφαση του ΣτΕ; 
2. Πότε θα εισηγηθείτε την νομοθετική ρύθμιση για την κατάργηση των παραπάνω κρατήσεων του 

ν.4093/2012; Θα ισχύσει αναδρομικά και πότε αυτά θα αποδοθούν στους δικαιούχους; 
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